
Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné 

vzťahy pri OcZ v Močenku, ktoré sa konalo 16.09.2019 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 1. Privítanie 

                2. Návrh na vznik členstva obce Močenok v Nitrianskej organizácii cestovného         

 ruchu 

                3. Zhodnotenie Dní obce Močenok 

                4. Diskusia 

                5. Záver 

1. Prítomných členov komisie privítal predseda Mgr. Peter Sýkora. 

2. Predseda komisie informoval členov o možnosti vstupu obce Močenok do Nitrianskej 

organizácie cestovného ruchu (NOCR). 

Členský poplatok obce za rok by bol 400 eur. NOCR by zdarma zabezpečila obci propagáciu 

podujatí a tlač propagačných materiálov. Už v tomto roku nám spropagovali Dni obce 

Močenok. Sme s nimi dohodnutí, že ak vstúpime do NOCR, a uhradíme členský poplatok 400 

eur za tento rok, do konca roka nám vydajú 500 ks cyklomapy. 

Komisia súhlasí s platnými stanovami Nitrianskej organizácie cestovného ruchu a navrhuje 

splnomocniť PaedDr. Romana Urbánika, starostu obce 

a) na podanie žiadosti o členstvo v Nitrianskej organizácii cestovného ruchu 

b) na podpísanie všetkých právnych dokumentov potrebných na vznik členstva obce Močenok 

v Nitrianskej organizácii cestovného ruchu 

 

3. Zhodnotenie Dní obce. 

Predseda komisie vysoko hodnotil aktuálny ročník podujatia Dní obce Močenok. Z dôvodu 

rekonštrukcie obecného úradu, ktorá mala prebiehať už v tomto čase bolo podujatie presnuté z 

areálu obecného úradu ku kláštoru a do parku pred kostolom. Veľká časť účastníkov podujatia 

si umiestnenie Dní obce a tiež ich priebeh chválila. 

Eva Molnárová  - naša organizácia Rubín varila guláš. Najskôr sme boli z toho prekvapení, 

keď sme sa dozvedeli, že v tomto roku máme variť v parku a nie pri obecnom úrade. 

Nakoniec sme tam boli veľmi spokojní. Bola tam lepšie, ako pri úrade. Oveľa viac miesta, 

chládok pod stromami a menej hluku z áut. 

Peter Kohút - nevýhodou bolo, že sa tam nevošli kolotoče, ale tých výhod tohto miesta je 

určite oveľa viac. Veľmi veľa ľudí prišlo na koncert Pavla Hamela i na ďalšie akcie v rámci 

programu. 

Lucia Lenčéšová - Na akcii bolo aj veľa mladých ľudí. A to nielen na piatkovej diskotéke. 

Členovia komisie do budúcnosti nezáväzne navrhujú aj ďalších umelcov, ktorých by sme 

mohli pozvať na Dni obce. 

Michal David, Kristína, Peter Nagy, Desmod... Samozrejme, záleží to aj od finančných 

nárokov umelcov. 

4. Diskusia 



V rámci diskusie Peter Kohút informoval o nevyčerpaných kreditoch našich občanov v 

plavárni Aquasport, ktorá je už dlhšiu dobu mimo prevádzky. 

Predseda komisie túto situáciu preverí. 

 

V Močenku 18. 9. 2019 

Zapísal: Mgr. Peter Sýkora                                         Mgr. Peter Sýkora 

                                                                                    predseda komisie 

   
 


